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Karina Kochańska-Mazurkiewicz
Urszula Kraska-Śmilgiewicz
Radne Gminy Ustronie Morskie
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(podpił

Wójt Gminy Ustronie Morskie 
za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Gminy Ustronie Morskie

ZAPYTANIE
Radnego Rady Gminy Ustronie Morskie 

w sprawie studzienek kanalizacyjnych położonych na ul. Nadbrzeżnej oraz przy promenadzie 
(zejście na plażę nr 7)

W dniu 29.05.2024r. odbyło się spotkanie z Wójtem Gminy Ustronie Morskie, na którym 
obecni byli również mieszkanka ul. Nadbrzeżnej Pani oraz pr a c o W nik
Referatu Inwestycji i gospodarki komunalnej Pan Jakub Łuksza. Podczas spotkania poruszono 
kwestię podtopienia nieruchomości zlokalizowanych na końcu ul. Nadbrzeżnej w związku ze 
spływającą wodą opadową z całej ulicy Nadbrzeżnej oraz promenady.

W związku z powyższym, proszę o udzielenie odpowiedzi:

1. Czy w okresie ostatnich 5 lat podjęto działania zmierzające do wyeliminowania 
podtopień nieruchomości położonych na terenie Gminy Ustronie Morskie? Jeśli tak, to 
jakie to były działania? Jeśli nie podjęto działań to proszę o wyjaśnienie jaki był powód 
braku realizacji ze strony urzędu pomimo monitów właścicieli zalewanych działek?

2. Czy po dniu 29 maja, zostały powzięte czynności urzędowe mające skutkować 
udrożnieniem studzienek zlokalizowanych na ul. Nadbrzeżnej, które odbierają wody 
opadowe z terenów gminnych? Jeśli tak, to jakie to czynności?

3. Czy Referat Inwestycji i gospodarki komunalnej nawiązał kontakt z firmami 
zajmującymi się udrażnianiem studzienek kanalizacyjnych?

Z poważaniem


